
GRADSKA KNJIŽNICA SAMOBOR  

UPRAVNO VIJEĆE  

U Samoboru 12. srpnja 2022. 

  

  

ZAPISNIK 

  

s 9. sjednice Upravnog vijeća Gradske knjižnice Samobor održane 8. srpnja 2022. godine u 8 

sati putem Zoom aplikacije.  

  

Prisutni:  

 Blaženka Mavrić Vadlja, predsjednica UV-a  GKS-a 

 Kristina Noršić, član UV-a  GKS-a  

 Sanja Petrić, član UV-a  GKS-a 

 Hana Kovačić, član UV-a  GKS-a 

  

Ostali prisutni: Mirjana Dimnjaković, ravnateljica GKS-a  

Odsutni:  Maja Klisurić, član UV-a  GKS-a 

 

  

DNEVNI RED 

 

1. Verifikacija zapisnika s 8. sjednice UV GKS 

2. Usvajanje  polugodišnjeg  Financijskog plana proračuna GKS i realizacije istog 

3. Prijedlog korekcije cijena za potrebe prilagodbe Eura 

4. Postupak provedbe uvođenja Eura 

5. Izvještaj o radu - problemi s određenim kadrom 

6. Izvještaj o radovima na DO 

7. Prijedlog investicijskih radova- dalje  

8. Razno 

 

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen.  

  

Ad.1)  

Upravno vijeće Gradske knjižnice Samobor jednoglasno je usvojilo zapisnik sa 8.sjednice 

Upravnog vijeća GKS-a. 

 

 



Ad.2)  

Prije sjednice svi smo na mail dobili ispunjen standardni obrazac. Ravnateljica članove 

obavještava da je polugodišnji  Financijski plan proračuna GKS prihvaćen od strane Grada.  

Na sjednici je ravnateljica dala obrazloženja te pojasnila na koji način su povećani prihodi te 

obavijestila da manjka nema. Financijski plan proračuna GKS je jednoglasno usvojen.  

 

Ad.3)  

Prije sjednice svi smo na mail dobili prikaz korekcije cijena (cijene su vrlo malo podignute i 

to iz razloga da se iznos u eurima ''zaokruži''). S naplatom po novom cjeniku krenuli bi od 

15.7.2022. 

Od 5.9.2022. kreće dualno prikazivanje cijena. 

 

PRIJEDLOG KOREKCIJE CIJENA 

 

ČLANARINA: 82,70 KN = 11 EUR 

OBITELJSKA: 52,65 KN = 7 EUR 

REZERVACIJA: 3 KN= 0,40 EUR 

ZAKASNINA: 1,5 KN =0.20 EUR 

KOPIRANJE A 4: 1,5 KN = 0,20 EUR 

KOPIRANJE A3: 3 kn = 0,40 EUR 

ISPIS 1,50 KN= 0,20 EUR 

 

Vodilo se računa da nema velikih poskupljenja usluga. Jedino je cijena printanja poskupila 

50%, ali s obzirom na poskupljenje cijene papira, to će biti korektno. 

Prijedlog korekcija cijena jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad.4)  

Prije sjednice svi smo na mail dobili Postupak provedbe uvođenja Eura. Gradska knjižnica 

Samobor koristit će program koji će dualno obračunavati i uvelike pomoći vraćanju ''ostatka 

novaca'' korisniku. 

 

Ad.5)  

Zbog  GDPR- a  nije se moglo raspravljati o osobnim detaljima, no postoji  problem  kod 

određene djelatnice koja prema navodima ravnateljice ne obavlja svoja zaduženja i poslove.  

Ravnateljica će zbog toga pojačati nadzor radne discipline. Ako postoji problem u 

međusobnoj komunikaciji u radnoj sredini, mole se djelatnici  da se pisano očituju 

ravnateljici.  

 

Ad.6)  

Na DO traju radovi, no izvođač kasni s radovima. Iz tog razloga DO radi djelomično. 

 

Ad.7)  

Upravno vijeće GKS traži daljnja investicijska ulaganja (zamjena okapnica jer dolazi do 

problema tijekom kišnih dana, zamjena trenutnog azbestnog krova na Odjelu za odrasle  koji 

je zakonski zabranjen i zbog kojeg se korisnici žale, sanacija krova na Odjelu za djecu i mlade 

jer se uslijed zadržavanja kišnice na stropu vide tragovi i  osvježenje fasade) te uvrštavanje 

istih u proračun. 



 

Ad.8)  

Pod točkom Razno nitko nije imao ništa za nadodati. Time je sjednica zaključena. 

 

Zapisničar:                                                                                  Predsjednica  UV-a GKS-a: 

Kristina Noršić                                                                   Blaženka Mavrić Vadlja    

                                                                                                        
                                                                                                           


